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Referat	FAU	møte	Sandved	skole		

Dato:	09.01.2017	

Tid:	18:00	–	19:30	

Til	stede:		

1a	 X	 2a	 X	 3a	 		 4a	 X	 5a	 X	 6a	 X	 7a	 X	 SFO	1	 	

1b	 X	 2b	 	 3b	 X	 4b	 X	 5b	 Vara	 6b	 X	 7b	 X	 SFO	2	 X	

1c	 X	 2c	 X	 3c	 X	 4c	 X	 5c	 x	 6c	 	x	 7c	 		 	 	

1d	 		 2d	 	
vara	

3d	 		 4d	 x	 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	ingen	

Forfall:	1d,	2b,	3a,	3d,	SFO1	

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	

	

	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

Ingen	representanter	fra	skolen	kunne	stille	denne	gang	pga.	
sykdom.	

FAU-leder	informerer:	

Skolen	har	snakket	med	politiet	om	kontroll	av	reflekser,	sykkellys	
osv.	De	kommer.	Hemmelig	dato.	

100	nye	1.klassinger	til	høsten.	Vedtak	om	skoleplassering	sendes	
fra	rektor	i	slutten	av	januar.	

Nasjonale	prøver.	Skolen	hadde	forberedt	presentasjon	av	
resultater,	men	dette	blir	utsatt	til	neste	FAU-møte.	

Foreldreundersøkelsen.	Skolen	inviterer	FAU-leder	+	én	
representant	for	gjennomgang	av	undersøkelsen	(Svein	Oddvar	
Netland,	5A	stiller)	

3. 	 Skolemelkordningen	 Henvendelse	fra	foreldre/FAU	angående	salg	av	jus	og	andre	
melkeprodukter.	Skolen	har	ikke	ønske	om	å	utvide	tilbudet	
grunnet	plassmangel,	og	at	melk	er	det	sunneste	tilbudet.	
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4. 	 FAU-aktiviteter	

	

Trafikkvakt:	Guide	for	trafikkvaktene	oppdateres	i	disse	dager.	
Natteravn:	Ikke	alle	navn	på	plass	enda.	Trygg	trafikk	gir	nye	jakker	
m/logo.		

Elevkvelder	i	februar.	(5.	trinn	samles	i	etterkant	av	møtet)	

Dugnad	første	trinns	ansvar	i	mai.	

	

7.	 Eventuelt	 Prissjekk	fotografering	(jf.	forrige	møte).	Tar	litt	tid,	men	blir	gjort.	
	
Dårlig	lys	på	hele	skoleplassen	–	ikke	bare	på	parkeringsplassen.	
Kan	skolen	sette	opp	nye	lys	eller	ev.	bare	bytte	ut	pærer	i	de	
eksisterende	lyskasterne?	
	
Tekno	Lab	mangler	voksne.	For	få	voksne	til	å	drive	som	før.	Størst	
behov	på	torsdager.	(5.-7.	trinn.	onsdager	19-20,	torsdager	19-20.)	
	
Parkeringsplassen.	Fra	sist:	barnehagen	uenig	i	plassering	av	
avlastingssone.	Kommunen	kunne	ikke	svare	på	lovlighet.	Roy	
finner	ut	om	FAU	bør	gjenta	kontakten	med	kommunen.	
FAU-leder	sender	forespørsel	til	bydelsutvalget.	
	
Angående	dugnaden:	Plantasjen	spanderte	blomster.	Folkvord	
Plantesalg	stilte	med	busker	og	landskapsarkitekt(!)	forrige	gang.		

-	

husk	å	oppdatere	erfaringsdokumenter	

Neste	FAU-møte	mandag	6.	februar	kl.	18.00-19.30.	


